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Tisztelt Elnök Út- I

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Qrszággyülésrő l szóló 2012. évi
KKKVI. törvény 42. § ($) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014 .
(II .24 .) ÜGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján »Sajtókacsából valóság lesz - nemzet i
dohánybolt után nemzeti italbolt?" címmel, írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Lázár János Minlsztei-elrröknéget vezetőminiszter úrhoz.

Tisztelt Miniszter Úr !

Giro-Szász András kormányszóvivő 2014 . márciusában sajtókacsának minősítette azt az
érlesülést, mely szerint a Kormány a dohánykereskedelem után az alkohol tartalmú italok
kereskedelmét is át kívánja szervezni . A Napi Gazdaságban megjelent hír szerint mégiscsak
igaznak bizonyultak azok a feltételezések, miszerint a trafikok után jöhetnek a nemzeti
italboltok, vagyis alkoholt is csak az erre létrehozott, az állam által engedélyezet t
italihletekben lehet majd kapni, A lépés 40-50 nagykereskedőt, 30 ezer kiskeresked őt, és 75-80
ezer vendéglátáhelyet érin t
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úrhoz:

- Igazak-e a sajtóban megjelent hírek a nemzeti italboltok létrehozásáról, s ha igen, akkor
milyen kereskedelmi és szakmai okok indokolják a nemzeti ítalboltok létrehozását ?

- Melyek azok a körülmények, amelyek a szabályozást indokolják, illetve amelyek a
scabályozás előkészítése mögött állnak' ?

- Az intézkedéssel párhuzamosan meg fogják tiltani az otthoni pálinka, 5zést ?

- Mikor és milyen tartalmú hatástanulmányok, szakért ő i jelentések készültek az ügyben ?
Van elképzelésük arról ; hogy milyen munkaerő-piaci hatásai lesznek a szabályozá s
átalakításának? Elképzelésük szerint miként renderí át az intézkedés az alkoholos italok
piacát ?

- Mikor és milyen fórumon egyeztették elképzelésüket az érintett szakmai szervezetekkel ?

- A trafikok megjelenése után jelentősen nőtt az illegális dohányforgalom, ezért várom arra i s
a választ, hogy a jövedéki adóbevétel tekintetében milyen hatásra számítanak? Nem tartana k
attól, hogy a piacot elárasztják az ellenőrizetlen és így veszélyes, pancsolt szeszes italok?



- Milyen eljárás keretében osztják majd ki az italboltok koncess7lójál, hiszen a politikaila g
vezérelt trafiktenderek bbtrányaibb] mindenki megtanulhatta, hogy milyen az, amikor Urbá n
Viktor kormánya belenyúl a kereskedelembe?

- Igazak-e azok a feltételezések, melyek szerint a nemzeti italboltokra a nemzeti dohánybolto k
is pályázhatnak ?

Tisztelettel várom a Miniszter Úr válaszát [

Budapest, 2014, szeptember 4.
abó Szabolcs
(függerkn)
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